
Ad 13  
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2025 r. 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze 
Społecznościami Lokalnymi 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz 
Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Komisja Finansów i Budżetu Miasta 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Członek Komisji Piotr Daniło zapytał, czy informacja podana w objaśnieniach do planu wydatków 
własnych bieżących pod literą „o” o treści: „Powyższa zmiana następuje w planie finansowym Urzędu 
Miasta i związana jest z koniecznością zabezpieczenia środków na obsługę projektu oraz działania 
edukacyjno-informacyjne w ramach projektu pn. «Magazyny energii elektrycznej oraz magazyny 
ciepła dla budynków mieszkalnych w Bielsku Podlaskim». Wydatki będą ponoszone  
w latach 2025-2026.” odnosi się tylko do punktu „o” czy również do wymienionych wcześniej 
punktów poczynając od litery „f”? 
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że treść: „Powyższa zmiana następuje w planie finansowym Urzędu 
Miasta i związana jest z koniecznością zabezpieczenia środków na obsługę projektu oraz działania 
edukacyjno-informacyjne w ramach projektu pn. „Magazyny energii elektrycznej oraz magazyny 
ciepła dla budynków mieszkalnych w Bielsku Podlaskim” dotyczy wymienionych kwot według 
klasyfikacji budżetowej od litery „f” do litery „o”. Zmiana zostanie dokonana w objaśnieniach do 
autopoprawki projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2025 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła poruszył następujące kwestie: 

1. Zwrócił uwagę na szereg zmniejszeń planu wydatków na wynagrodzenia osobowe 
pracowników. Zapytał, z czego wynikają te zmniejszenia? Co się wydarzyło? Dlaczego zostały 
one pomniejszone o takie sumy? Czy zostało to tak wcześniej zaplanowane, żeby teraz móc 
zmniejszyć i znaleźć rezerwę finansową? 

 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że na etapie sporządzania projektu budżetu na 2025 rok Miasto było  
w posiadaniu informacji o konieczności zwiększenia odpisów na zakładowy fundusz świadczeń 
socjalnych w 2025 roku, ale nie była znana informacja, na jakim poziomie będzie to wzrost. Dlatego 
też w planie finansowym Urzędu Miasta w działach 801, 852 i 926 zostały zaplanowane szacunkowe 
kwoty środków przeznaczone na ten cel, a po uzyskaniu wniosków Dyrektorów jednostek 
budżetowych, zawierających szczegółowe wyliczenia i rzeczywiste potrzeby, jest dokonywana zmiana 
w budżecie polegająca na przesunięciu tych środków do planów finansowych poszczególnych 
jednostek. 
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2. Zwrócił uwagę na zadanie pn. „Przebudowa ulicy Żarniewicza w Bielsku Podlaskim – 

dokumentacja projektowa”. Zapytał, co to jest za zadanie? Co kryje się pod pojęciem 
„przebudowa ulicy”? 

 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że planowana dokumentacja projektowa przewiduje przebudowę ulicy 
Żarniewicza w zakresie wykonania nowej nawierzchni jezdni, ścieżki rowerowej, zjazdów, chodników  
i zieleńców wraz z budową i przebudową niezbędnej infrastruktury technicznej, to jest między innymi: 
budowę sieci kanalizacji deszczowej, przebudowę sieci wodociągowej oraz usunięcie ewentualnych 
kolizji z innymi sieciami zlokalizowanymi w pasie drogowym ulicy Żarniewicza. 


